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De fractie van de Diemense VVD

Geachte leden van de fractie,

Op 5 juli 2023 door de fractie van de Diemense VVD schriftelijke vragen gesteld over de 
voorgenomen bomenkap aan de Oosterringdijk, krachtens artikel 48, lid 3 van het Reglement van 
Orde1.

Conform het RvO dienden de vragen uiterlijk op 3 augustus 2023 beantwoord te zijn.

De vragen worden hieronder puntsgewijs beantwoord.

Vraag 1:
Tijdens de gemeenteraad (29 juni 2023) hebben drie insprekers en vele inwoners vanaf de publieke 
tribune aandacht gevraagd voor het redden van bomen aan de Oosterringdijk. Gedurende de 
bespreking werden wij geïnformeerd over wijzigingen en fouten in het voorlopig ontwerp. Middels 
onderstaande vragen willen wij aandacht vragen voor de betrokkenheid en zorgen van de inwoners.

Kunt u ons informeren over de laatste stand van zaken van het ontwerp? Graag hier specifiek 
aandacht voor veiligheid en toegankelijkheid en overwegingen daarbij in het ontwerp.

Antwoord:
Het definitief ontwerp is in maart vastgesteld door het college. Op 21 maart 2023 is de 
gemeenteraad hierover geïnformeerd. Voor de stand van zaken verwijzen we naar de informatie van 
het college die op 21 maart is verzonden en de bijlagen die daarbij horen. Sinds de vaststelling wordt 
gewerkt aan een beplantingsplan en wordt het ontwerp uitgewerkt in een (technisch) bestek. Op 11 
juli 2023 is door het college besloten om een wijziging door te voeren in het definitief ontwerp, 
waarbij de uitbreiding van een parkeerplaats is teruggedraaid en drie bomen toch kunnen worden 
behouden.

Vraag 2:
Er zijn sinds de start van het ontwerp wandellandschap Oosterringdijk en omgeving in 2020 
mogelijkheden geweest tot participatie voor de inwoners. Sindsdien krijgt het voorkomen van het 
kappen van de bomen aan de Oosterringdijk veel aandacht van inwoners. Dit gebeurt onder andere 
via petities en tijdens de gemeenteraad van 29 juni jl. Tijdens deze raad is door de wethouder, in 

1 Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad van Diemen
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reactie op de insprekers, ook melding gemaakt over het aantal bomen getekend in het voorlopig 
ontwerp en het aantal dat beschreven is (in totaal zullen 144 bomen worden gekapt). Hoe reflecteert 
u achteraf op het proces? Hoe kijkt u er tegenaan dat de inwoners geen mogelijkheid tot inspraak 
meer hebben op het definitief ontwerp, ondanks de fouten die in het voorlopig ontwerp zaten? Bent 
u bereid dit alsnog mogelijk te maken? De raad heeft geen rol gehad in het proces, hoe reflecteert u 
hierop?

Antwoord: 
Het is vervelend dat er in het voorlopig ontwerp een fout is gemaakt bij het optellen van het aantal te 
kappen bomen. Deze fout beperkte zich echter tot de legenda. Op de tekening zelf stonden geen 
fouten met betrekking tot de aantallen bomen. Bewoners konden daarop precies zien welke bomen 
behouden, verplant en gekapt worden. We zien daarom geen reden om af te wijken van het 
gebruikelijke proces door een nieuwe mogelijkheid tot inspraak te bieden. De gemeenteraad is over 
alle ontwerpstappen geïnformeerd. Dat is conform de vastgelegde werkwijze bij projecten voor 
groot onderhoud. De gemeenteraad stelt financiële en inhoudelijke kaders in de begroting, in het 
programma groot onderhoud en in de diverse beleidsstukken; het college neemt besluiten over de 
ontwerpen voor de uitvoering en informeert de gemeenteraad daarover.

Vraag 3:
Hoe kijkt u naar de zes aanbevelingen van de inwoners gedaan tijdens de gemeenteraad?

Antwoord:
De aanbevelingen van de inwoners nemen we waar mogelijk over. Inmiddels is op 11 juli 2023 door 
het college besloten om het definitief ontwerp aan te passen. Daarbij is de uitbreiding van een 
parkeerplaats ter hoogte van huisnummers 396-444 teruggedraaid, waardoor drie bomen toch 
kunnen worden behouden. Ook de andere aanbevelingen toetsen we zorgvuldig op haalbaarheid. Bij 
het antwoord op vraag 4 gaan we in op de suggestie om meer bomen te verplaatsen en/of te 
snoeien. Bij het antwoord op vraag 6 gaan we in op de suggesties over de bosschages, de 
materialisering van de paden en de verdere participatie. Het aantal en de positionering van de 
bruggen over het water passen we niet aan. We zien geen andere mogelijkheden om de doelstelling 
te halen om beide kanten van het water beter met elkaar te verbinden.

Vraag 4:
Zijn er scenario’s gemaakt waarbij bomen niet worden gekapt maar worden gesnoeid? Zo nee, bent 
u bereid om dit mogelijk te maken? Zo ja, welke overwegingen zijn hier gemaakt om dit niet te 
doen?

Antwoord:
We kappen het liefst zo min mogelijk bomen. Soms kan het niet anders. De conditie van een deel van 
de te kappen bomen is zo slecht, dat kappen de enige mogelijkheid is om zeker te zijn van de 
veiligheid. Het sterk terugsnoeien van de bomen voorkomt niet dat er takken kunnen afbreken en 
voor een onveilige situatie zorgen. Alleen een klein deel van de bomen moet worden gekapt 
vanwege het ontwerp. Daarbij is snoeien geen alternatief. Indien de boomconditie het toelaat, 
worden deze bomen wel verplant. Ook bij de bomen die niet in de weg staan, maar de ophoging van 
het parkeerterrein niet zullen overleven, is snoeien geen alternatief.

Vraag 5:
Een deel van de bomen is beoordeeld als ziek of zwak. Wie heeft deze beoordeling gedaan? Was 
deze beoordeling onafhankelijk?

Antwoord:
Een extern en onafhankelijk bureau dat gespecialiseerd is in boombeheer heeft de 
BoomEffectAnalyse (BEA) uitgevoerd waarin de conditie van de bomen is beoordeeld. Voordat we 
daadwerkelijk gaan kappen, laten wij altijd nog een keer een toets uitvoeren om te controleren of 
kappen wel écht noodzakelijk is.
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Vraag 6:
Wanneer is het volgende moment voor participatie voor de inwoners? Bent u bereid geen 
onomkeerbare stappen te zetten voordat u opnieuw met inwoners in gesprek bent gegaan?

Antwoord: 
Er is een uitvoerig participatieproces doorlopen, waarbij bewoners eerst in een enquête hun wensen 
kenbaar konden maken en vervolgens hebben kunnen reageren op het schetsontwerp en het 
voorlopig ontwerp. Alle reacties zijn gebundeld en beantwoord in reactieverslagen en zoveel 
mogelijk meegenomen in het definitief ontwerp. Na de zomer delen we nog het beplantingsplan met 
de bezoekers van en bewoners rondom het gebied. Het gaat daarbij bijvoorbeeld om de soortkeuzes 
van de bomen en planten, wel of niet handhaven van de bosschages en de materiaalkeuze voor de 
wandelpaden. Daarnaast moet er nog een kapvergunning worden aangevraagd voor de te kappen 
bomen. Bewoners kunnen bezwaar aantekenen tegen het besluit om de kapvergunning te verlenen. 

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Diemen,
de secretaris, de burgemeester,

G.T. Wildeman E. Boog


